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Vraag  Antwoord 

Een terugkoppeling van het 
gesprek met de tennisvereniging 
door het verstrekken van het 
gespreksverslag en de datum 
waarop het gesprek heeft 
plaatsgevonden; 
 

Op 16 augustus 2022 is er een gesprek geweest tussen de 
voorzitter van TV Klimmen en wethouder Braun. Hierin is 
verkend wat de opties waren om het tennispark dusdanig in 
te richten zodat dit mogelijk een kostenbesparing oplevert. 
TV Klimmen heeft in de week na dit gesprek aangegeven 
een voorkeur te hebben voor één baansoort, te weten gravel. 
Daarna heeft de gemeente heeft onderzocht in hoeverre het 
plan met de tennisbanen gewijzigd kan worden, onder de 
randvoorwaarde dat de kosten gelijk blijven of een 
kostenbesparing optreedt. Op 12 september heeft de 
gemeente een email gestuurd aan de Tennisvereniging 
Klimmen en daarin voorgesteld om 2 baanblokken (4 banen) 
gravel te renoveren in plaats van een baanblok renovatie 
gravel en een baanblok omvormen tot all weather baan. De 
tennisvereniging heeft in dit scenario 3 baanblokken met 
dezelfde ondergrond en het levert aan de zijde van de 
gemeente een kostenbesparing op. Aan het 3e baanblok 
worden conform eerder gemaakte afspraken geen 
werkzaamheden verricht. De gemeente is nog in afwachting 
van de reactie van het bestuur van TV Klimmen hierop.  
 

Het contract met Koppen BV 
inclusief voorwaarden en bijlagen. 
 

Er is (nog) geen contract met Koppen Bouw B.V.  
 
Er is eerst besluitvorming m.b.t. het aanvullend krediet nodig.  
 

Een overzicht van de maatregelen 
(optimalisatie en versobering) die 
hebben geleid tot een besparing 
van 1,2 miljoen euro, uitgesplitst 
per maatregel daarbij de 
overweging en de behaalde 
besparing. 
 

Zie bijlage met het overzicht van de maatregelen. 

 




